
Årsmøte Hedmark Elghundklubb 2024 
 

1 
 

 

Årsmøte for 2024 i Hedmark Elghundklubb 

Lørdag 15. Februar 2025 kl. 15.00 

Sted: Thon Hotel Central, Elverum 

 

 

Saksliste:  

 

Åpning av leder i Hedmark Elghundklubb 

 

1. Godkjenning av innkalling.  

2. Godkjenning av saksliste. 

3. Valg av tellekorps.  

4. Valg av to personer til å signere protokollen. 

5. Valg av referent.  

6. Valg av ordstyrer.  

7. Styrets årsberetning, vedlagt. 

8. Regnskap – regnskap med revisors rapport. Kasserer vil fremlegge dette under møtet. 

9. Budsjett – kasserer fremlegger budsjett for 2025. 

10. RS saker fra forbundet – vedlagt. 

11. Innkomne saker 

12. Orienteringer 

13. Valg 
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Årsberetning fra Hedmark Elghundklubb 2024 

 

 

Styret har i år bestått av følgende kandidater:  

 

 

Leder:   Kjell Erik Skaug  På valg         (Velges for 1 år) 

Nestleder:  Amalie Madshus  Ikke på valg     (På valg 2024) 

Kasserer:  Olaf Monsbakken  På valg       (Velges for 2 år) 

Sekretær:  Jon Arne Borg Engø   Ikke på valg      (På valg 2024) 

Løshund:  Tony Hageberg  På valg       (Velges for 2 år)  

Bandhund:  Eirik Linstad   Ikke på valg      (På valg 2024) 

Utstilling:  Nils Sv. Rønaas   Ikke på valg      (På valg 2024)  

1.vara:   Gaute Granmo  På valg       (Velges for 1 år) 

2. vara:  Anniken Moseng Ryen  På valg       (Velges for 1 år)  

 

 

 

Årets valgkomite har bestått av følgende kandidater  

 

 

Leder:  Cato Flatner 

Medlem: Kjell Magne Tråstadkjølen  

Medlem:  Kjell Dybvig 

Vara:  Liv Grethe Bekkelund 
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I år 2024 har Hedmark Elghundklubb hatt sju styremøter fordelt på 31 saker. Vi har hatt både 

møter med fysisk oppmøte og via Teams.  

 

Tre av ni styremedlemmer var nye fra i år, så styret i år har fått med seg noen nye i tillegg til og 

ha med erfaringen fra de som har vært med fra før. Vi har hatt konstruktive diskusjoner og 

føler at vi har tatt gode beslutninger som er til det beste for klubben og medlemmene våre. Vi 

håper og tror at medlemmene verdsetter innsatsen som er lagt ned. 

 

Medlemstallet pr 31.12.24 var 760 medlemmer , og fem av disse er æresmedlemmer. Vi setter 

pris på hvert eneste medlem og har selvsagt plass til flere.  

 

I april var vi til stede på Norske Elghundklubbers RS på Gardermoen. De fleste i styret deltok, 

og vi hadde med oss tre gjester. Her ble det flere diskusjoner og nettverksbygging iløpet av 

disse dagene på tvers av områdeklubbene.  

 

 Vi tar med oss det gode fra 2024 videre i året som kommer og vil med dette takke dere alle 

som har bidratt til Hedmark Elghundklubbs utvikling i året som har gått. Hadde det ikke vært 

for den innsatsen dere medlemmer legger ned gjennom sesongen hadde vi ikke hatt 

muligheten til det aktivitetsnivået vi har nå i klubben.  

 

Vi ser frem til hva 2025 bringer med våre engasjerte og dyktige medlemmer!  
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Årsrapport Utstillingskomiteen 2024 
 

Leder i utstillingskomiteen har i 2024 vært Nils Sv. Rønaas, som har hatt med seg Tom Ingar 

Johansen og Olaug A. Smedsrud i utstillingskomiteen. I 2024 har vi arrangert seks utstillinger, 

på Vang, Rena, dobbeltutstilling på Morokulien, Elverum og Kongsvinger. 

 

 Det har vært stabilt med påmeldinger gjennom året til våre faste utstillinger. Vi opplevde et 

lavere antall påmeldte til vår nye utstilling “Helt på grensen” som ble arrangert på Morokulien 

15.-16. Juni 2024. Fra 2025 vil denne utstillingen bli en samarbeidsutstilling med Bergslägens 

älghundklubb, og vi håper på stor deltagelse fra begge sider av grensen. 

 

Vang 2024: Utstilling ble avholdt i Aalerud stall på Vang. Dommere for dagen var Jon 

Smedbakken og Camilla Repshus.  

BIS1 Jämthund - Fundream's A-j Lyng  

BIS2 NES - Svartstjernas Munin  

BIS3 NEG - Storkuva's Ba Tussi  

 

Rena 2024: Hedmark elghundklubb arrangerte 125-års jubileumsutstilling på Rena i mai. Her 

dømte Arild Berget og Ralf Campbell. 

BIS1 NES - Svartstjernas Munin  

BIS2 NEG - Skinnemoens Odin  

BIS3 Jämthund - Haresjøen’s O-P Vega  

BIS4 Østsibirsk Laika - Skardtindens Alvind  

 

Morokulien 15/6: Erna Britt Nordin dømte alle raser denne dagen.  

BIS1 NES – Asterix  

BIS2 Jämthund - Athukens EM Oryx  

BIS3 NEG - Kråkåperdalens Summit van Dijk  

BIS 4 Karelsk Bjørnhund - Hiskin Rollo  
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Morokulien 16/6: Boo Paulson dømte alle raser denne dagen.  

BIS1 NES – Storm  

BIS2 NEG - M-S Miro  

BIS3 Jämthund - Kothöjdens O´Dolly  

BIS4 Hälleforshund - Fjällrikets Kava  

 

Elverum 2024: Den årlige samarbeidsutstillingen med NJFF. Nils Erik Haagenrud og Arne Foss 

var dommere for dagen.  

BIG2 Finsk spets – Raitakullen's Tuuli  

BIG3 Jämthund - Västjämtens Morris  

BIG 4 Norsk Lundehund – Aske av Soltoppen Gård  

 

Våler 2024: Kongsvingerutstillingen ble i år flyttet til Kanonhallen, i Våler. Dommere var Linda 

Marie Lien og Jan Roger Sauge.  

BIS1 NEG – Heggbrenna's Didrik  

BIS2 NES – Centa BIS3 Vestsibirsk Laika - Laiki Plus Kapyla  

BIS3 Jämthund - Fundream's A-J Joker  

 

Vi ønsker å rette en ekstra takk til våre sponsorer gjennom året: RawFor, VIP Dogwear og 

Sportmans Pride.  

Nå ser vi frem til utstillingene våre i 2025, og håper på å se mange fine ekvipasjer i ringen.  

 

Med vennlig hilsen Utstillingskomiteen i Hedmark Elghundklubb v/ Nils Sv. Rønaas. 
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Årsmelding fra Bandhund komiteen 2024 
 

Komiteen har bestått av Erik linstad (leder) Camilla Hartz Repshus, Knut Thoner og Vegard 

Jacobsen. Vi har hatt jevnlig kontakt mellom komiteen gjennom hele prøve sesongen 2024. 

 

Bandhund kurs 

Det ble avholdt bandhund kurs på Skramstad sætra 5-6 juli. Kurset var fulltegnet med 20 

deltakere, hvor av 10 stilte med hund og 10 uten hund. 

Teori delen på fredag ble gjennomført av Gry Bodil Ås og Camilla Hartz Repshus. 

 Lørdag bestod av skog dag sammen med deltager med og uten hund og en dommer, der 

deltakerne fikk en praktisk innføring i hvordan man på en god og effektiv måte kan bruke en 

bandhund under jakt. 

Søndag ble det avholdt separat prøve for de deltakerne som ønsket å gå en prøve etter endt 

kurs helg. Der 4 ekvipasjer stilte til start, og alle gikk til premiering. 

Prøve leder: Camilla Hartz Repshus 

Nkk rep.: Knut Thoner 

 

Rena prøva 2024 

Rena prøva ble avholdt 16-17 juli med base på Granlund Gjestegiveri på Rena. 

10 hunder stilte til start på lørdag til en dagers samlet separat prøve, hvor av 7 gikk til 

premiering. Samme helg ble det avholdt to dagers prøve, der 5 stilte til start. 

Det ble også avholdt klubbmesterskap på lørdag, der Kåre Brøtmo ble klubbmester med 

Opsahlåsens Cita  

Prøve leder: Camilla Hartz Repshus 

Nkk rep.: Knut Thoner 

 

Separat prøver 2024 

20- en dagers separat hunder som har stilt til start, (ref.nr) 35-24012 1/7- 20/9 

Prøve leder: Camilla Hartz Repshus 

Nkk rep.: Knut Thoner 
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4 hunder har gått to dagers separat prøve 

(Ref.nr) 37-24010 1/7-20/9 

Prøve leder: Camilla Hartz Repshus 

Nkk rep.: Knut Thoner 

 

(Ref.nr) 35-24016 21/9- 1/12 der det var tre påmeldinger hvor av en kom ut på prøve. 

Prøve leder: Camilla Hartz Repshus 

Nkk rep.: Tom Flåseth 

 

Totalt 55 prøve dager er gjennomført Ila prøve sesongen 2024.(40. i 2023) 

  

Dommer elever / aspiranter 

Elver ( Karianne Nygaard, Liv Grethe Bekkelund, Marianne pram øvre) 

 

Aspiranter (Kent Ove Høiby, Erik Linstad.) 

  

Alxander van Wijk gikk ferdig sine aspirant arbeider i 2024. 

 

 

Bandhund komiteen vil hermed få takke alle dommere og annet personell for jobben som er 

lagt ned for medlemmer for Hedmark elghund klubb i 2024. 
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Årsberetning for Løshund komiteen  
i Hedmark Elghundklubb 

 

 

Dato: 27. januar 2025 

Forfatter: Tony Hageberg, Leder løshund komiteen 

Innledning 

Det er med glede jeg presenterer årsberetningen for Løshund Komiteen i Hedmark Elghund klubb for 

Sesongen 2024/2025. 

Komitémedlemmer: 

Løshund Komiteen har vært sammensatt av følgende dedikerte medlemmer i løpet av året: 

1. Tony Hageberg (Leder) 

2. Cato Flatner 

3. Trond L. Nilsen 

4. Christopher Linnerud 

5. Tor Vangen 

6. Kjell Dybvig (NKK rep) 

7. Henning Kaspersen 

Vi har vært et solid team som har jobbet sammen for å fremme våre mål og aktiviteter. 

 

 

Aktiviteter: 

I løpet av året har Løshund Komiteen gjennomført en rekke aktiviteter og arrangementer: 

• 14.08.2024 - Dommersamling Elverum 

• Vi gjennomførte dommersamling på Elverum, hvor vi oppdaterte oss på regelverk og 

retningslinjer. Det var solid oppmøte og mange gode diskusjoner. 

• 12.09.2024 - Teorikurs for dommerkandidater 

• Vi gjennomfører teorikurs for nye dommerkandidater.  

• 21.08.2024 - 31.01.2025 - Separat løshund prøve 

• 1 og 2 dagers separat løshund prøver. 

• 16.09.2024 – Uttaksprøve NM 

• Klubbmesterskapet ble gjennomført på Eidskog med 11 startende hunder. Vinner ble 

T-F Elgkampen's Birko med 90 poeng og 5 hunder gikk til 1 premie. Deltagere i NM for 
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Hedmark EHK ble T-F Elgkampen's Birko med eier Per Toni Grundt og Bjønnlosen's 

Delta med eier Arne Storløpa Sneli. T-F Elgkampen's Birko ble nummer 3 i NM. 

 

 

• 29.10.2024 – Jaktiaprøven 

• Jaktiaprøven hadde for året bytte navn fra Interjaktprøven, til Jaktiaprøven og hadde 

hovedkvarter på Milepelen i Nord-Odal. Dette ble en stor suksess med 50 startende 

hunder og hele 26, 1. premier. Her ønsker vi å rette en stor takk til sponsor komite, 

sponsorer, dommere, grunneiere, prøveledelse og arrangements komite. Vinner ble 

Setesdalens Z-D Temu og eier Andreas Lervik med hele 94,5 poeng. 

 

• 21-22.11.2024 - Metboxprøven 2-dagers prøve 

• Metboxprøven ble arrangert for andre år på rad, med 25 startende hunder og 

hovedkvarter på Nordfjeld i Eidskog. Dette ble i år igjen en stor suksess med hele 14 

hunder som klarte 2 dagers prøven. Vinner ble T-F Elgkampen's E-Loke med 177,5 

poeng. Eier Ole Julius Rye stakk da av med 1 premien, en Metbox hundekasse til en 

verdi av hele 65000,-. Vi ønsker også her å rette en stor takk til sponsor komite, 

sponsorer, dommere, grunneiere, prøveledelse og arrangements komite. 

• 26.11.24- Unghundprøven 

• Unghundprøven ble som tidligere arrangert med base på Hofoss. 30 hunder stilte til 

start, og 10 hunder gikk til 1.pr. Vinner av prøven med 93,5 poeng ble Nissbackens 

Hemi, med eier Erlend Borgedal. Vi ønsker også her å rette en stor takk til sponsor 

komite, sponsorer, dommere, grunneiere, prøveledelse og arrangements komite. 

• 29.11.2024 – Klubbkamp, Bergslagen Älghundklubb VS Hedmark Elghundklubb   

• Klubbkampen ble i år arrangert av Bergslagens Älghundklubb. De norske deltagerne 

går av med seieren med 373,5 poeng mot 226 poeng for Bergslagen. Vinner av 

klubbkampen ble T-F Elgkampen`s E-Sansa med 84,5 poeng (Går foran på alder). 

 

 

Oppsummering: 

Vi har hatt 5 nye dommerkandidater, hvor 3 har blitt godkjent dommer i løpet av sesongen. 

Sesongen 2024/2025 har vært en aktiv og innholdsrik sesong for Løshund Komiteen i Hedmark 

Elghund klubb. Vi har gjennomført en rekke vellykkede arrangementer og aktiviteter som har bidratt 
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til å fremme løshund arbeidet i klubben. Totalt ble det gjennomført ca. 290 dommer dager. Dessverre 

går vi glipp av endel dommer dager i januar grunnet for mye snø og dårlig føre. 

Jeg vil rette en stor takk til alle dommere, medlemmene av løshund og sponsor komiteen, og 

prøveledelsen for deres innsats og engasjement gjennom året. Vi vil også rette en stor takk til alle 

grunneiere som har lånt oss terreng til aktivitetene våre. 

 Vi ser frem til et fortsatt produktivt samarbeid og mange spennende aktiviteter i året som kommer. 

 

Med vennlig hilsen 

Tony Hageberg 

Leder, Løshund Komiteen 

Hedmark Elghund klubb 
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Årsberetning Sporkomite  
 

På årsmøte for 2023 ble det bestemt at det skulle opprettes en sporprøvekomite. Komiteen har 

bestått av Stian Tannåneset (leder), Kjell Tore Rønningen (medlem) og Bjørn Sønsteby (medlem). Vi 

har hatt kontakt via tlf,sms og sosiale medier. Det ble gjennomført en dommersamling før 

sporprøvesesongen på Myklegard og dommermøte på Elgstua. 

 

 Vi arrangerte for første gang en samlet blodsporprøve i Trysil i slutten av mai. Dette for å prøve no 

nytt og at våre dommerelever/aspiranter skulle få muligheten. Gjennom sesongen er det gått ca 240 

blod og ferskspor prøver og det er gått 6 elgsporprøver. Det er stor interesse for å gå blod og 

ferskspor prøver og det er fortsatt en vekst i antall prøver som blir gått.  

 

Dessverre er det alltid noen som melder på men ikke får muligheten til å gå pga. Diverse årsaker 

(dommerkapasitet,føreforhold,etc). Ferskspor prøver er mer vanskelig å gjennomføre og spesielt etter 

at jakta har startet.  

 

For sesongen 2024 var det ca 15 stk som ikke fikk startet på prøve, men det er bare å melde på i 

sesongen 2025. Hovedtrykket er som regel etter ferien å da blir det stort press på dommerne. Har 

alltid et ønske om at folk melder på så fort dem er klare slik at vi kanskje kan få mindre trykk inn mot 

jakta.  

 

Prøveleder i sesongen 2024 var Stian Tannåneset , nkk rep Kjell Tore Rønningen og Rune Heggelund 

var vara nkk rep.  

 

Vi har i 2024 fått 5 nye dommere i klubben og disse er Nils Erik Haagenrud, Halvor Opseth, Geir Ove 

Korntorp, Kenneth Granholt og Marianne Pram Øvre og vi har flere som er under utdannelse. Noen 

nye er tatt opp som elever helt i slutten av 2024.  

 

Det er planlagt 2 samle prøver i 2025, en i Trysil og en i Elverums område og disse ligger på termin 

lista på nkk.no. Håper at det vil bli flere påmeldte på disse enn i 2024 sålenge det er lagt ut tidlig.  

 

Vi vurderer å arrangere ett klubbmesterskap i 2025 for klubbens medlemmer og mer info om dette vil 

komme senere (blodspor). Det vil å bli arrangert separate prøver i 2025 også disse vil bli delt opp i 

forskjellige perioder. 
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Med dette vil jeg takke alle dommere, sporleggere, elever og aspiranter for innsatsen i 2024 og håper 

at alle er klar for å bidra i sesongen 2025 også!  

 

Stian Tannåneset 
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8. Regnskap 

 

 

9. Budsjett 
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10.1 Sak vedr digitalisering av medlemsbladet Elghunden: Styret stiller seg  

             bak FS sin innstilling. 

 

 

 

11. Innkomne saker 

11.1 Sak vedr vektlegging av jaktegenskaper som avlskriterie 

Sakens bakgrunn: Norsk elghund sort er klassifisert av norske myndigheter (Norsk 

genressurssenter/Nibio) som en kritisk utrydningstruet nasjonal hunderase. 

Det er viktig å verne om rasens gode jaktegenskaper som bandhund. Samtidig må vi passe på 

at vi ikke avler for mye på hunder i nær slekt, fordi det øker risikoen for helseproblemer både 

på kort sikt og lang sikt. Det vil også true rasens fremtid. 

 

Beslutningen fra Forbundsstyret om å ikke lengre godkjenne parring av en jaktpremiert hund 

med upremiert hund gjeldende fra 01.01.2023 har vært omdiskutert. 

Det har vært hevdet at dette fører til at det avles for mye på for få hunder, noe som øker 

risikoen for helseproblemer på kort sikt, og truer rasens fremtidige overlevelse. 

Forbundet har på sin side fastholdt at dagens jaktprøvekriterier er forsvarlige, men har ikke 

dokumentert at endringene i kriteriene har vært faglig vurdert. 

 

Det er også relevant at mange av dagens aller beste og høyt premierte jakthunder er 

resultater av parringer mellom jaktpremiert hund og upremiert hund, dvs resultater av 

parringer som fra 01.01.2023 ikke lenger blir godkjent. 

 

Ut fra et ønske om forsvarlig forvaltning av rasen er det derfor naturlig å be Forbundsstyret 

om å innhente et faglig råd til forankring av Forbundets avlsstrategi på Norsk elghund sort, 

slik at usikkerheten vedr risiko for rasen kan bli avklart. Jeg ber derfor årsmøtet om å fatte 

vedtak om å sende følgende sak til Forbundsstyrets Reprensentantskapsmøte i 2025: 

 

Hedmark elghundklubb fremmer følgende sak på Norske elghundklubbers forbund 

representantskapsmøte 2025: 

«Forbundet skal innen 01.06.2025 anmode om en faguttalelse som tar stilling til 
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vektleggingen av jaktegenskaper som avlskriterie opp mot rasens helse og genetiske 

variasjon. Uttalelsen skal være forankret i fagkunnskap om genetikk og avl i små 

populasjoner. 

 

 

Avlskriteriene for NES, inklusive bruken av Aninovas datasystem «Fagsystem avl», skal 

deretter samsvare med faguttalelsen. Faguttalelsen skal publiseres på Forbundets nettside. 

(Teksten on «sakens bakgrunn» over benyttes på samme måte når saken sendes Forbundet). 

 

       Marianne P. Øwre og Karianne Nygaard 

Styrets innstilling: Styret har ingen innstilling til denne saken, men ønsker en god og åpen 

diskusjon om saken. 

 

 

11.2 Sak vedr endringer av avlskriterier for Norsk elghund sort 

Bakgrunn: Avlskriteriene for «Norsk elghund sort» har siden 2021 vært endret flere ganger. 

-2021: Rasespesifikk avlsstrategi vedtatt for 2021-2026. Her godkjennes bruk av jaktpremiert 

hund i kombinasjon med upremiert hund. (Kategori 2). 

 

-01.01.2023: Kun jaktpremierte hunder i «godkjente parringer», dvs cirka 80% av hundene 

utelukkes. Antall avkom etter hannhunder reduseres ikke tilsvarende, dvs matadoravl. Avl 

utgår fra ett fåtall tisper. Ny beregning av innavlsgrad som «kompensasjon» for tapt 

avlsbredde. 

 

-22.04.2023: RS- vedtak. «Forbundsstyret med avlsutvalget tar med seg de signaler som kom 

frem under årsmøtet, og evaluerer avlskriteriene for rasen slik at både helse, gemytt, 

genetisk bredde, eksteriør og jaktegenskaper blir ivaretatt i tråd med RAS 2021-2026.» 

Vedtaket om å gjenninnføre kategori 2 parringer, var enstemmig. 

 

12.12.2024: FS vedtar revidert RAS, hvor kun jaktpremierte hunder, i tillegg blir forbudet mot 

å bruke hunder med øyesykdom i avl fjernet. 

Strengere krav til hd-indeks, uten mulighet for dispensasjon. 
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01.01.2024: Krav til hd-indeks senket, med mulighet for dispensasjon. 

 

Ingen av endringene etter f.o.m 01.01.2023 er faglig forankret. Utelukkelsen av cirka 80% av 

avlsbredden er ikke ihht råd fra hverken Aninova eller NKK’s Sunnhetsutvalg. Det er i strid 

med NKK’s Avlsstrategi, NEKF’s overordnede avlsstrategi, og ivaretar ikke de forpliktelsene 

Norge har gjennom «Konvensjonen for biologisk mangfold». 

 

FS hevder raseforvaltningen av denne «kritisk utrydningstruede» rasen er faglig forsvarlig, 

lovlig og formelt gjennomførbar. Ingenting av dette har blitt dokumentert. 

Avlskriteriene fra 01.01.2023 medfører kun uungåelig økt innavlsgrad og økt risiko for smerte 

og sykdom og død. 

 

FS ignorterte RS-vedtaket fra april 2023, og har i ettertid gjort ytterligere endringer til skade 

for rasen, samtidig som at medlemmene er blitt ført bak lyset mht hvor skadelig dette er for 

rasen. 

 

På bakgrunn av dette stiller jeg følgende forslag til årsmøtet i Hedmark elghundklubb: 

Hedmark elghundklubb fremmer mistillitsforslag på kommende RS 2025 mot de av Norske 

elghundklubbers forbund sine styremedlemmer som har vært involvert i raseforvaltningen av 

«Norsk elghund sort» fra og med 22.04. 2023 som følge av brudd på RS-vedtak fra 2023. 

 

          Karianne Nygaard 

Styrets innstilling: Styret stiller seg ikke bak forslaget. Dette på bakgrunn av at det er en 

sak som fortsatt går uten noen endelig avklaring, og mener derfor at det ikke er riktig å 

reise et misstillitsforslag i og med at den fortsatt er pågående. 

 

 

11.3 Sak vedr hofteleddsdysplasi 

Denne rasen har lite problemer med hofteleddsdysplasi. 

Imidlertid har antallet hd-røntgede hunder med overgangsvirvel økt til det tredoble på få år. 

Over hver fjerde hund har en eller annen grad av overgangsvirvel. 
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Dette betyr at en hund kan ryke ut av avl pga avkom med slik overgangsvirvel, da hd-

indeksen synker dramatisk ved et avkom med slik virvel og feks d-hofter. 

 

Dette bidrar til at mange gode hunder ikke får bidratt til neste generasjon med sine gener. 

Det avgjøres av flaks/uflaks. 

 

Helse, gemytt og genetisk bredde har blitt valgt bort til fordel for jaktprøvepremiering i 2 år. 

Man må realiteten må i mange tilfeller velge  mellom å avle hunder med risiko for 

øyesykdommer og epilepsi ved å ha krav til hd-indeks. Ved å fjerne hd-indekskravet, kan man 

istedet velge å avle hunder med lavere risiko for arvelige sykdommer. 

 

Forslag til vedtak: Hedmark elghundklubb fremmer sak om å fjerne krav til hd-indeks på 

rasen Norsk elghund sort. Et gjennomsnitt på B i hoftestatus innføres ved godkjenning av 

parringer. 

 

          Karianne Nygaard 

Styrets innstilling: Styret stiller seg ikke bak forslaget. Dette for at styret mener det ikke er 

riktig at vi skal ha årsmøtevedtak i en elghundklubb som skal være med å påvirke 

avlskriterier, men at dette er pågående prosesser i avlsutvalgene som vi mener er riktig 

instans for dette.  

 

 

12.  Orienteringer 

12.1 Årets hund 

Styret jobber med kriteriene for å få det til å bli et så rettferdig opplegg som mulig, 

uavhengig hvilken aktivitet det gjelder. Så vi vil kunne kåre årets hund innenfor hver komite. 

Dette er noe som vil gå i gang i 2025, med virkning fra 1. januar til 31. desember.  
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13. Valg, valgkomiteens innstilling vedlagt.  

Hedmark EHK(Styreleder) 

1 år Kjell Erik Skaug På valg. Tar gjenvalg           

Valg Forslagstiller Kandidater 

  Valgkomitéens innstilling: Kjell Erik Skaug 

      

Hedmark EHK(Nestleder) 

2 år Amalie Madshus Ikke på valg                       

Valg Forslagstiller Kandidater 

      

Hedmark EHK(Sekretær) 

2 år Jon Arne Borg Engø Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 

Hedmark EHK(Kasserer) 

2 år Olaf Monsbakken På valg. Tar gjenvalg          

Valg Forslagstiller Kandidater 

 Valgkomitéens innstilling: Olaf Monsbakken 

      

Hedmark EHK(Bandhundkomite leder) 

2 år Erik Linstad Ikke på valg     

Valg Forslagstiller Kandidater 

      

Hedmark EHK(Utstillingskomite leder) 

2 år Nils Sverre Rønaas Ikke på valg             

Valg Forslagstiller Kandidater 

      

Hedmark EHK(Løshundkomite leder) 

2 år Tony Hageberg På valg. Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 
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 Valgkomitéens innstilling: Tony Hageberg 

 

Hedmark EHK(Sporkomite leder) 

2 år Stian Tannåneset Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 

Hedmark EHK(1. vara.) 

1 år Gaute Granmo På valg. Tar ikke gjenvalg                                        

Valg Forslagstiller Kandidater 

  Valgkomitéens innstilling: Anniken Moseng Ryen 

      

Hedmark EHK(2 vara.) 

1 år Anniken Moseng Ryen På valg. Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 Valgkomitéens innstilling: Olaug Andrea Smedsrud 

 

Valgkomite 

3 år Cato Flatner På valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 Valgkomitéens innstilling: Liv Grethe Bekkelund 

 

Valgkomite 

2 år Kjell Dybvig Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 

Valgkomite 

1 år Kjell Magne Tråstadkjølen Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 

Valgkomite(vara.) 
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1 år Liv Grethe Bekkelund På valg. Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

 Valgkomitéens innstilling: Kamilla Ø. Trønnes 

 

 

 

 

10.1  

 

 

RS SAK 2025  

Digitalisering av medlemsbladet Elghunden. 

Saksutredning  

Forbundsstyret viser til RS Sak 15.24 hvor omforent forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 

ved akklamasjon.  

 

Omforent forslag til vedtak: 

RS gir Forbundsstyret i oppdrag å utrede digitalisering av medlemsbladet Elghunden med 

blant annet muligheter til flere medlemskategorier med eller uten tidsskrift og de økonomiske 

konsekvenser for de ulike alternativene. FS legger frem forslag til vedtak på RS 2025.  

 

Forbundsstyret har gjort og satt opp ulike scenarioer. Det lar seg ikke gjøre å få satt opp en 

korrekt kostnadsoversikt før det er avklart hvilket alternativ som blir aktuelt og eventuelt 

hvor mange medlemmer som velger de ulike medlemskategoriene. Forbundsstyret har 

utarbeidet en oversikt over de ulike alternativene med et kostnadsbilde som ligger ganske 

nært hva de faktiske kostandene vil utgjøre.  

 

Det må investeres i programvarer hvis bladet skal legges ut elektronisk med tosidig visning og 

bla funksjon. Det samme gjelder dersom det kun er medlemmer som skal se den elektroniske 
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utgaven, gjør vi den åpen for alle (også ikke medlemmer) trenger vi ikke den type 

programvare for pålogging.  

 

Kostnaden per stykk for trykking vil også stige når antall eksemplarer går ned. Det samme vil 

settekostnadene kunne gjøre, men her noe mindre. Settekostnadene vil variere noe – alt 

etter hvor mange sider det er i det enkelte eksemplar. Går vi for helt papirfri utgave vil 

trykkekostnad og porto forsvinne, men settingen av bladet kan stige noe mer.  

 

Ved reduserte kostnader vil størrelse på fakturaer til områdeklubbene for medlemsbladet gå 

ned. Det medfører at medlemsandelen til områdeklubbene kan vurderes. De innsparte 

kostnadene kan brukes til styrking av avlsarbeidet på våre elghundraser, som er det viktigste 

arbeidet for Norske Elghundklubbers Forbund. Det kan også brukes til annen aktivitet i 

områdeklubbene.  

 

Dersom det blir en todelt modell (både en papirutgave til noen medlemmer og elektronisk til 

resten) vil sekretariatet få et merarbeid sammenlignet med i dag. I dag blir det tatt ut en liste 

ved fakturering. Om det blir en todelt ordning må det tas ut 46 lister (også 3 ganger i året - 

138 lister)  

 

Her er modellen for mulige framtidige kostnader  

I hovedsak er det 3 alternativer på medlemsbladet som er mulig - -  

- Dagens ordning  

- Delt ordning med papir- og elektronisk utgivelse 

- Kun elektronisk. (ingen papirutgave)  

 

Modellen under viser hvordan de forskjellige alternativene kan slå ut kostnadsmessig.  
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- Dagens ordning - Gir ingen endring ut fra hvordan den løses i dag og er nok den mest 

kostbare. Den vil variere noe fra en utgivelse til en annen på grunn av antall sider og 

utsendinger. Her blir klubbene fakturert lik tidligere. (Ingen endring)  

 

- Delt løsning, med både papir- og elektronisk. Det er noe vanskelig å prise, for den er 

avhengig på hvor mange medlemmer som velger papir- eller elektronisk utgave. Det 

tilkommer kostnader med programvare. (En investeringskostnad og for årlig drift). 

Faktureringen vil med denne løsningen bli mer tidkrevende.  

 

- Kun elektronisk. Spørsmålet her blir om den elektroniske kun skal være tilgjengelig for 

medlemmer med lesetilgang eller om den skal være åpen for alle. Dersom det blir kun 

lesetilgang for medlemmer, må det investeres i en tilgangsordning. Denne vil påvirke prisen 

både på delt løsning og for papirløs. (investering og årlig drift)  

 

- Dersom RS velger åpen løsning, vil det ikke påvirke prisen for disse grupperinger. For det 

delte alternativet vil kostnad for den enkelte klubb bli avhengig hvor mange medlemmer de 

har i den enkelte kategori. Dersom det i en enkelt klubb melder alle medlemmer at de skal ha 

papirutgave så vil kostnadene i forhold til i dag kunne stige! En «åpen» leseordning kan det 

være en informasjon også til «ikke medlemmer» som kan være positiv i dagens samfunn. (En 

del andre forbund har det).  
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- Kun elektronisk utgivelse er den som kommer gunstigst ut økonomisk. Her kommer også 

kostnader med programvare dersom utgivelsen kun skal være lesbar for medlemmer. Her blir 

det også fakturert klubbene for utgivelsene.  

 

Dette bør klubber også ta stilling til (aller helst nå i årsmøtene 2025 – dersom vedtak i saka 

får virkningstidspunkt 2026) Dersom RS beslutter noe annet enn dagens ordning, må 

områdeklubbene på sitt årsmøte ta stilling til eventuelt endring av medlemskontingent på to 

av forslagene.  

 

Klubbene må gjøre en vurdering på årets årsmøte - om hvordan fordeling det vil bli i deres 

klubb avhengig av hvilken av de tre modellene RS 2025 velger. De bør gjøre en vurdering om 

deres priser skal endres fra 2026 som følge av RS beslutning når den er fastsatt. Husk at det 

må være et insitament for medlemmene å kunne gjøre et valg dersom RS beslutter en delt 

løsning. (dersom RS endres fra dagens ordning og klubbpris beholder lik for begge kategorier 

– vil kanskje alle velge papir (de får ingen besparelse). Da vil kostnadene for klubben stige i 

forhold til dagens ordning! 

 

NB!: Dersom RS 2025 beslutter delt alternativ – kan det få noen konsekvenser dersom 

klubbene ikke ser på prismatrise for egen klubb!:  

 

- Dersom alle klubbens medlemmer velger «papirformat» vil kostnadene for klubben kunne 

økes ut over dagens kostnad opp til ca. kr 90,- pr medlem. (dersom modell forbund havner 

på 14 % papir)  

 

- Dersom alle klubbens medlemmer velger kun elektronisk utgave av Elghunden vil 

kostnadene reduseres det ut over dagens kostnad med ca. Kr 125,- pr medlem. 

 

 

Eksempel for en klubb med 200 medlemmer  



Årsmøte Hedmark Elghundklubb 2024 
 

24 
 

 

 

NB! Dersom f.eks. Forbund samlet havner på 43 % papirutgaver, men alle medlemmer i 

eksempel klubben velger papirutgave vil prisen øke for klubben fra dagens med kr 5,970, -. I 

motsatt fall dersom alle medlemmene velger elektronisk, vil kostnader minke med kr. 25.430,  
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Første beslutning har 3 alternativ.  

1. Beholde dagens ordning  

2. Todelt ordning – papirutgave og elektronisk  

3. Kun elektronisk  

 

Forbundsstyret legger frem følgende forslag til vedtak for Digitalisering av medlemsbladet 

Elghunden  

RS 2025 vedtar punkt 3. Kun elektronisk versjon av medlemsbladet Elghunden. Gjeldende fra 

2026  

 

Andre beslutning  

Dersom 2 eller 3 ble valgt - inneholder en elektroniske utgaven - må vi ta stilling til om den 

skal kunne leses kun av medlemmer eller skal den være åpen.  

A. Åpen – ingen ekstra programvare på det  

B. Kun medlemmer kan lese.  

 

Forbundsstyret legger frem følgende forslag til vedtak for Digitalisering av medlemsbladet 

Elghunden  

RS 2025 vedtar punkt A. Åpen utgave. Alle kan lese. Også «ikke medlemmer». Gjeldende fra 

2026 
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VALG 2025 

Forbundsstyret (Leder) 

1 år Endre Stakkerud, OOEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Forbundsstyret (Nestleder) 

2 år Eivind Haugseth, ØEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   

 Valgkomitéens innstilling:  

   

   

Forbundsstyret (Medl.) 

2 år Camilla Hartz Repshus, HEHK Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   
   

Forbundsstyret (Medl.) 

2 år Inga Berit Lein, NTEHK Ikke på valg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   
   

Forbundsstyret (Medl.) 

2 år Espen Dahl Mortensen, BEHK På Valg /Tar ikke gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   

 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Forbundsstyret (1. vara.) 

1 år Eva Berdal Nygård, STEHK På Valg / Tar ikke gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Forbundsstyret (2 vara.) 

1 år Solvar Nordheim, Troms EHK På valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 
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 Valgkomitéens innstilling:  

   

   

Lov og Kontrollkomiteen (Medl.) 

3 år Helge Jakobsen, Troms EHK På Valg (valgt 2022) / Tar ikke 
gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   
   

Lov og Kontrollkomiteen (Medl.) 

3 år Ola Idar Løkken, GEHK Ikke på Valg (valgt 2023) 

Valg Forslagstiller Kandidater 
   

Lov og Kontrollkomiteen (Medl.) 

3 år Joar Brosdal, Telemark EHK Ikke på valg (valgt 2024)  

Valg Forslagstiller Kandidater 
   

Lov og Kontrollkomiteen (Leder) 

1 år Joar Brosdal, TEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Lov og Kontrollkomiteen (vara.) 

1 år Dag Helge Lianes, JFEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   

 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Valgkomiteen 

3 år Sissel Hermann, NTEHK På valg (Kan ikke gjenvelges) 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   
   
 Valgkomitéens innstilling:  

   

   

3 år Svenn Magnus Runde, STEHK 
Ikke på valg (gjenstår med 1 år) valgt 

2023 

Valg Forslagstiller Kandidater 
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3 år Jan Roger Olsson, ØEHK 
Ikke på valg (gjenstår med 2 år) valgt 

2024 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

1 år (varam.) Morten Lien, HVEHK På valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   
   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Revisor 

1 år Carsten Bakke, OOEHK På valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

1 år Jon Harby, HEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 
   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

RS-Ordfører 

1 år Ivar Horrigmo, TEHK På valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

   
 Valgkomitéens innstilling:  

   
   

Rs- Viseordfører 

1 år Frank Christiansen, NTEHK På Valg / Tar gjenvalg 

Valg Forslagstiller Kandidater 

   

    
Valgkomitéens innstilling:  

      

Representanter 
til RS NKK 2025 

Valgkomitéens innstilling: 
FS får mandat til å utpeke delegater 

til RS NKK 2025 
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 Godkjent av RS 

Styrets honorar 2024 

2024: Leder: kr. 28962,-  

2024: Nestleder: kr. 5793,-  

Styrets honorar til leder og nestleder indeksreguleres årlig med virkning fra 2024 med 

utgangspunkt i KPI. 

I tillegg kommer møtehonorar pr. møte for alle medlemmer av 

forbundsstyret. Gjeldene satser foreslås. 

Fysisk møte: Kr 1 500,- 

Digitalt møte opptil fire timer: Kr 750,- 

Digitalt møte over fire timer: Kr 1 500,- 

 

 

 


